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Referat Studienævn for Audiologopædi 
 
   
Dato: 24-09-2018, kl. 13:15 – 16:15  
Lokale: 
Deltagere:  
 
 
Fraværende:  
Referent: 
Dagsorden sendt 
til orientering til:  

Romeo  
Rineke Brouwer (RB), Klara Tandrup Pedersen (KTP), Kamma Klitgaard Miethe 
(KKM), Heidi Christensen (HC), Thomas O. Madsen (TOM), Jesper Schmidt (JS), 
Emilie Lund Pedersen (ELP)   
Camilla Torp Knudsen, Laila Kjærbæk  
Dorte Cohrt Nebel (DCN) 
Sharon Millar, Steffen Nordahl Lund 

 

 
Dagsorden: 

  

1. Godkendelse af dagsorden 29. september 2018  
2. Godkendelse af referat 28. august 2018 – godkendes via skriftlig høring 

10. september 2018  
Dato 26. september 2018 

3. Meddelelser 
a) Studienævnsformanden 
b) De studerende 
c) Sekretariatet 

 

4. Merit- og dispensationsansøgninger*) Sagsnr. 18/936 

5. Sager til behandling eksamen 
Ingen sager til behandling 

 

6. Sager til behandling studieordninger 
Ingen sager til behandling 

 

7. Sager til behandling kvalitetspolitikken 
a) Dimittendundersøgelse 2018 samt evaluering af hele uddannelser 

2018*) 
b) Gennemgang af årshjul 2018/2019*) 

 

8. Andre sager til behandling 
a) Høringssvar fra Censorformandskabet vedr. ny Bacheloruddannelse i 

Audiologopædi*) 
b) Referat fra Evalueringsmøde med eksterne eksperter*) 
c) Arrangement for resten af studiemiljøpengene 
d) Forslag til mødedatoer F19*) 
e) Forslag til lille lager*) 

 

9. Sager til behandling undervisning 
Ingen sager til behandling 

10. Eventuelt 
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Ad pkt. 1 
Dagsordenen blev godkendt.  
 
Ad pkt. 2 
Referat er godkendt via skriftlig høring med frist den 10. september 2018. 
 
Ad pkt. 3 

a) Formanden: 
- informerede om, at studiestarten var gået godt. 
- oplyste, at der er optaget 32 på kandidaten. 
- orienterede om, at der var kommet svar fra institutlederen på henvendelsen om 

undervisningsmaterialer skal betales fra annuum. Dette behandles senere ifm. punkt 8e). 
- orienterede om at arbejdet med uddannelsesberetningen var afsluttet og at RB og DCN er 

indkaldt til et statusmøde med fakultetet, hvorefter fakultetet fremsender en handlingsplan, 
som studienævnet skal forholde sig til.  

- oplyste, at der nu er underskrevet og indgået en samarbejdsaftale IDA Institute. IDA Institute er 
en uafhængig non-profit organisation, der arbejder med patient-centreret intervention i 
forbindelse med høretab og der forventes meget af samarbejdet.  

- tilkendegav, at studieordningerne på nettet nu ser meget anderledes ud. Det tilrådes ikke at 
benytte pdf-versionen, men at udvise tålmodighed, indtil studieordningernes visning ikke 
volder problemer. Alle oplysninger er medtaget, dog er opbygningen noget anderledes og 
desuden er Fællesbestemmelserne nu indskrevet i studieordningerne. Endnu er alle fag ikke 
synlige i studieordningerne, de vil blive oprettet løbende.  

- Oplyste at ansøgning fra tutorer vedr. midler fra Interacoustics til studiestart var 
formandsbehandlet. 

b) De studerende: 
- Der har været afholdt arrangement i Faglig Café om udlandsophold. Der havde været besøg af 

2 studerende, der fortalte om deres erfaringer fra ophold i Grønland. 
- Der har med 5. semesters studerende været afholdt studenterrefleksion. Det havde været en 

god oplevelse og de studerende havde taget godt imod initiativet. Der afholdes også 
studenterrefleksion med 3. semesters studerende inden næste møde. Studenterrefleksion vil 
fremadrettet være fast punkt pr. semester ifm. undervisningsevaluering.  

c) Sekretariatet:  
- Det forventes, at foreløbige eksamensplaner for V18/19 er klar til næste møde. 
- Der afholdes som noget nyt eksamen i nogle fag lige op til og lige efter uge 42, så de store 

eksamener bliver spredt over et længere tidsrum.  
- Det Internationale Kontor afholder i øjeblikket informationsmøder om udlandsophold. 
- Unitest afholdes 6. og 7. april 2019. 
- Fakultetet har undtagelsesvis godkendt ændringen af eksamensform i fagbeskrivelse for faget 

Brugerdreven innovation for E18. 
 

Ad pkt. 4 
Der blev behandlet 6 ansøgninger. Se fortroligt referat.  
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Ad pkt. 5 
Ingen sager til behandling.  
 
Ad pkt. 6 
Ingen sager til behandling.  
 
Ad pkt. 7 

a) Dimittendundersøgelsen samt evaluering af både Bacheloruddannelsen i Audiologopædi og 
Kandidatuddannelsen i Audiologopædi blev drøftet. Dimittendundersøgelsen er meget fin på langt 
de fleste områder. Der er i evalueringerne fremsat ønske om bl.a. mere praktik og mere feedback. 
Det vil, ifølge aftagerpanelets medlemmer, ikke være muligt hverken at have studerende i længere 
praktikophold eller have flere korte ophold end de praktikophold, der eksisterer nu, ligesom det 
ikke ville være muligt at udpege hvilke fag/elementer, der ville kunne undværes for mere praktik. 
Med hensyn til feedback arbejdes der løbende på dels at italesætte, når der gives samlet feedback i 
undervisningen, ligesom der arbejdes med e-læringsværktøjer. De studerende ønsker dog i højere 
grad individuel feedback, som mange har været vant til fra gymnasiet. Store holdstørrelser i 
undervisningen er ikke umiddelbart foreneligt med individuel feedback. Der var i undersøgelsen 
også efterspurgt oplysning om sammenhængen i uddannelsen, hvilket er imødekommet med 
studenterreflektion.  

b) Årshjulet blev præsenteret ved en hurtig gennemgang. Det blev oplyst, at ændringer udelukkende 
næsten var redaktionelle med markering af opgaver, som var rene orienteringspunkter eller sager, 
som ikke behandles i studienævnet. Årshjulet er et vigtigt arbejdsredskab ved udfærdigelse af 
uddannelsesberetningerne, men giver studienævnet et godt overblik over nævnets arbejdsområde. 

 
Ad pkt. 8  

a) Fakultetet beklager, at omlægningen af bacheloruddannelserne i logopædi og pædagogisk 
audiologi ikke havde være sendt i høring hos censorformandskabet. Det bemærkes dog, at 
uddannelsen som Audiolog stadig eksisterer og at Bacheloruddannelsen i pædagogisk audiologi nu 
er indlejret i Bacheloruddannelsen i audiologopædi. Det blev vedtaget at gennemføre 
konsekvensretninger som foreslået i henvendelse fra censorformandskabet. Bemærkninger til selve 
fagbeskrivelserne vil blive sendt til fagansvarlige til udtalelse inden studienævnet fremsender 
svarskrivelse til fakultetet.  

b) Det blev besluttet at udsætte punktet til næste møde (22.10.2018), da referatet først var 
tilgængeligt få timer inden mødet.  

c) Der er stadig penge tilbage fra studiemiljøpengene. Da punktet er på næste Fagrådsmøde vil 
punktet blive taget op på næste møde (22.10.2018). Studienævnets medlemmer kan også 
fremkomme med forslag på næste møde, hvor der vil blive nedsat en lille arbejdsgruppe.   

d) De fremlagte datoer blev godkendt med følgende ændringer: 11. februar flyttes til 4. februar og 13. 
maj flyttes til 16. maj.  

e) RB tager på ny kontakt til institutlederen på ISK for en afklaring. De studerende bemærkede det 
problematiske i, at underviserne ikke har adgang til materialer, der kan gøre undervisningen mere 
levende og dynamisk.  
 

Ad pkt. 9 
Ingen sager til behandling.  
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Ad pkt. 10 
 -   
 
 
Næste møde afholdes 22. oktober 2018, kl.  13:15 til 16:15 i mødelokale Romeo 
 
 
Rineke Brouwer 
Studienævnsformand           /         Dorte Cohrt Nebel  
           Studienævnssekretær 
 
 
 
 
 
 
 


